



### 2022-23 中一自行分配學位面試改為網上進行

新冠病毒肆虐，為了保障參與面試同學的健康，本校原定於 2022 年 3 月 19 日(星期六)舉行的中一自行分配學位面試，將改以網上形式進行。應考學生如參加音樂面試，將改以拍攝片段形式進行。詳情稍後電郵通知。

為了確保申請中一自行分配學位的同學和家長能接收我校電郵資訊，利用已申報的 Gmail 電郵地址參加網上面試，現擬進行確認：

請各位已遞交報名表的申請人查閱已填報的 Gmail 電郵郵箱，並於 2022 年 2 月 23 日或以前，回覆我校傳送的信息。

謹此敬告。如有疑問，煩請賜電 2496 6000 本校校務處查詢。

2022 年 2 月 19 日

19 February 2022

### Revised Interview Arrangement for 2022-2023 S1 Discretionary Places Admission

Owing to the threat from COVID-19, the S1 Interview for Discretionary Places of our school will be conducted online via Google Meet on 19 March 2022 (Saturday). Candidates of music interviews should videotape their performances. Applicants and parents will be informed of the detailed instructions by email.

To ensure applicants and parents can receive information from our school and candidates can attend the interview using the designated Google email address, please confirm your email address:

**Applicants should check the Gmail inbox and reply to the message from our school on or before 23 February 2022.**

Should there be any queries, please contact our school's General Office on 2496 6000.